

## لجنة الرَّقابة الشرعيَّة الداخليَّة **Internal Shari'ah Supervision Committee**

### In the name of God, the most gracious, the most merciful

### بسم الله الرحمن الرحيم

### SHARI'AH COMPLIANCE CERTIFICATE

Issued by the Internal Shari'ah Supervisory Committee ("ISSC") of Ruya Community Islamic Bank (the "Bank")

### "Saving Accounts" Mudarabah-based

The Bank's ISSC has thoroughly vetted the structure, documents, terms and conditions underpinning the Mudarabah-based Saving Accounts in which the Bank operates. The funds placed by the customer, as 'Rabul-Mal', into Saving Accounts represent the Mudarabah capital, and the Bank acts as the 'Mudarib'. The share of the customer in the Mudarabah capital is determined based on the average during the quarter according to the scheme in which the customer has participated.

Each quarter, the Bank distributes the realized Mudarabah profit between the customer and the Bank according to the pre-agreed profit distribution rate. In the event of loss, without default in terms of the contract or negligence on the part of the Bank, the customer will lose the capital, and the Bank will lose its effort.

The ISSC concludes that the Bank's structure, documents, terms and conditions for the Saving Accounts are in accordance with Shari'ah rules and principles.

### شهادة شرعتة

صادرة عن لجنة الرقابة الشرعية الداخلية ("اللجنة الشرعيَّة") لمصرف رويا المحلى الإسلامي ("المصرف") بخصوص

# "حسابات التوفير" القائمة على مبدأ المضارية

اطلعت اللجنة الشرعيَّة للمصرف على الشروط والأحكام والمستندات والهيكلة الخاصة بحسابات التوفير، والقائمة على مبدأ مضاربة المتعامل (رب المال) مع المصرف (المضارب)، حيث تكون الأموال التي يودعها المتعامل (رب المال) في حسابات التوفير هي رأس مال المضارية والمصرف هو المضارب، وبتم تحديد حصة المتعامل في رأس مال المضاربة حسب متوسط الرصيد الربع سنوى، وطبقاً للبرنامج الذي شارك فيه المتعامل.

يوزع المصرف الأرياح الفعلية الناتجة عن المضارية بين المتعامل والمصرف بشكل ربع سنوي، بحيث يحصل كل من المتعامل والمصرف على حصته من الربح حسب نسب توزيع الربح المتفق عليها سابقاً، وفي حال الخسارة يخسر المتعامل ماله، ويخسر المصرف عمله، ما لم تكن الخسارة بسبب تعدي المصرف (المضارب) أو تقصيره أو إخلاله بشروط العقد.

وقد قررت اللجنة الشرعية أن الشروط والأحكام والمستندات والهيكلة الخاصة بحسابات التوفير في المصرف متوافقة مع أحكام ومبادئ الشريعة الاسلامية.

الدكتور خالد محمد السياري (عضواً) Dr. Khalid Mohamed Al Sayari DocuSigned by: 494FF1FR95754C7

الدكتور محمد عبادة عدى (عضواً) Dr. Mohamed Obadah Adi

Signed by: 7CBA95008F1D475

الدكتور سالم على آل على (رئيساً) Dr. Salim Ali Al Ali (Chairman)

RUYA COMMUNITY ISLAMIC BANK L.L.C

PO Box 1474, Building No. 4, Marsa Ajman, Liwara 1, Ajman, United Arab Emirates

www.ruyabank.ae

مـصرف رويا المحـلي الإسـلامي ذ.م.م ص.ب 1474 , مبنى 4 , مرسى عجمان, ليوارة 1, عجمان, الامارات العربية المتحدة



